
   
 

Acta AJ03-2023 

Lloc Sala de professors del Taula Rodona 

Data 1 de març de 2023 

Assistents Estefania Ivernon, Ricard Codinach Ana Fernández, Sílvia Arcusa, Sandra López,  
Mireia Ventura, Cristina Hidalgo, Anna Ciurans, Tere Espinosa, Pedro Valiente, 
Cristina Hidalgo, Astrid Sanz, Debla Aladren, Marina Casanova i Ana Blanco. 

Ordre del dia 

1. Climatització de l’escola 

2. Formació als monitors de NEE 

3. Repàs comissions 

4. Comentaris de les presidentes 

5. Torn de preguntes 

1. Climatització de l’escola 

Es plantegen les diferents opcions que hi ha per la climatització: ventiladors, pingüins i aire. 

Els ventiladors no sabem si serà una solució suficient per a les onades de calor, s’haurien de fer 

proves i comprar ventiladors que no siguin de peu. Els pingüins quan passa la calor s’han de 

retirar i guardar (ocupen molt espai) i sempre passarà que es perdin peces d’un any per l’altre. 

Per a la instal·lació d’aires acondicionats ens han autoritzat, i la instal·lació es faria a la paret de 

sobre de la taula del mestre. El que s’ha de consultar abans de la instal·lació es que necessitaran 

un manteniment i s’ha de tenir clar qui el farà. 

Es vota i es decideix per majoria una instal·lació mixta d’aires acondicionats i de ventiladors. La 

instal·lació d’aires es faria a totes les aules i de ventiladors al menjador.  

2. Formació de monitors de NEE 

La setmana passada uns dels monitors que ens han posat va esclatar, ja que necessita un nivell 

d’exigència mols elevat tot el dia per poder estar amb aquests nens. 

S’ha demanat a Aramark que es faci una formació sobre NEE, ja que es van comprometre a 

formar als monitors i de moment no s’ha fet. 

Es parlarà amb Aramark també sobre aquest tema per veure que es pot fer. 

3. Repàs comissions 

- Festes:  



   
 

Es comenta que els beneficis de Sant Jordi es quedin a l’AFA per a cobrir una part de la 

inversió que es farà en la climatització. Es tornarà a demanar aportació de llibres a les 

famílies com els anys anteriors per vendre a la festa. 

El berenar que s’oferirà es vendrà per un preu simbòlic de 1€, altres anys el donava 

Aramark, es consultarà si aquest any també ens el donen ells. 

 

- Menjador:  

Es parlarà amb l’Andrea per al tema de les publicacions, estan funcionant molt bé. 

Es proposa fer una bústia de cartró (la Tere l’està preparant) per tal que els nens puguin 

donar les seves idees del que volen fer a l’hora del pati. 

 

- Pedagògica: 

S’està preparant una xerrada de nutrició per fer un dia a les 17:00h per poder aprofitar 

Calaix de sastre per les famílies que necessitin acollida per als infants. 

La xerrada dels mossos es farà quan ens passin disponibilitat, i també s’està preparant 

una xerrada del dol. 

- Carnestoltes: 

Des de la comissió volen agrair a l’AFA l’aportació que s’ha fet i que ha servit per poder 

construir la carrossa. 

 

 

 

Sense més assumptes a tractar dono per finalitzada la reunió. 

 

Ana Blanco    

Secretària AFA Taula Rodona  


